



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1135

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies
New York, 1990

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1135

1979

I. Nos. 17754-17803

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 17 April 1979 to 26 April 1979*

	<i>Page</i>
No. 17754. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (on behalf of Antigua):	
Agreement regarding United States defence areas and facilities in Antigua (with annex, maps, memorandum of understanding and agreed minute). Signed at Washington on 14 December 1977	3
No. 17755. United States of America and Jamaica:	
Loan Agreement for the Commodity Import Loan. Signed at Kingston on 15 December 1977	43
No. 17756. United States of America and Republic of Korea:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in textiles and textile products (with annexes and related notes). Washington, 23 December 1977	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Washington, 23 and 26 May 1978	63
No. 17757. United States of America and India:	
Memorandum of Understanding concerning remote sensing: acquisition of satellite data (with related note). Signed at New Delhi on 3 January 1978	99
No. 17758. United States of America and Pakistan:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in textiles (with annexes). Washington, 4 and 9 January 1978	117
No. 17759. United States of America and Sri Lanka:	
Agreement for sales of agricultural commodities under Public Law 480, Title 1, Programme (with agreed minutes of 5 January 1978). Signed at Colombo on 9 January 1978	
Amendment to the above-mentioned Agreement	133

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1135

1979

I. N^{os} 17754-17803

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 17 avril 1979 au 26 avril 1979*

Pages

N° 17754. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (au nom d'Antigua) :	
Accord concernant les zones et les installations de défense des États-Unis à Antigua (avec annexe, cartes, memorandum d'accord et procès-verbal approuvé). Signé à Washington le 14 décembre 1977	3
N° 17755. États-Unis d'Amérique et Jamaïque :	
Accord de prêt relatif à l'importation de marchandises. Signé à Kingston le 15 décembre 1977	43
N° 17756. États-Unis d'Amérique et République de Corée :	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles et des produits textiles (avec annexes et notes connexes). Washington, 23 décembre 1977	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Washington, 23 et 26 mai 1978	63
N° 17757. États-Unis d'Amérique et Inde :	
Mémorandum d'accord relatif à la télédétection : acquisition de données recueillies par satellite (avec note connexe). Signé à New Delhi le 3 janvier 1978	99
N° 17758. États-Unis d'Amérique et Pakistan :	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles (avec annexes). Washington, 4 et 9 janvier 1978	117
N° 17759. États-Unis d'Amérique et Sri Lanka :	
Accord relatif à la vente de produits agricoles conclu en application du titre I de la <i>Public Law</i> 480 (avec procès-verbal approuvé du 5 janvier 1978). Signé à Colombo le 9 janvier 1978	
Modification visant l'Accord susmentionné	133

	<i>Page</i>
No. 17760. United States of America and France:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to low-cost air transport services. Paris, 10 and 21 February 1978	153
No. 17761. France and Venezuela:	
Protocol relating to social insurance for Venezuelan students in France (with annex). Signed at Paris on 29 September 1978	157
No. 17762. Brazil and Nigeria:	
Exchange of notes constituting an agreement on co-operation in the fields of radio and television. Brasília, 10 January 1979	163
No. 17763. Czechoslovakia and Cuba:	
Agreement on trade and shipping. Signed at Havana on 5 November 1977	169
No. 17764. United Nations and Cuba:	
Memorandum of Understanding in connection with the holding of the Sixth Conference of Heads of States or Governments of Non-Aligned Countries in Havana, Cuba, from 28 August to 7 September 1979. Signed at New York on 18 April 1979	185
No. 17765. Spain and Guatemala:	
Basic Agreement on technical co-operation. Signed at Guatemala City on 12 September 1977	187
No. 17766. Spain and Netherlands:	
Agreement on cultural and scientific co-operation. Signed at Madrid on 27 February 1978	201
No. 17767. Spain and Mexico:	
Supplementary Agreement on co-operation for the peaceful uses of nuclear energy. Signed at Mexico City on 18 November 1978	215
No. 17768. Spain and Peru:	
Agreement supplementary to the Basic Agreement on scientific and technical co-operation, concerning geological and mining resources (with annex). Signed at Lima on 24 November 1978	229
No. 17769. Spain and France:	
Protocol concerning the Joint Technical Commission for the Bidassoa River. Signed at Paris on 14 December 1978	247
No. 17770. Spain and Chile:	
Agreement on technical co-operation for the implementation of a programme of co-operation in the fields of labour and vocational training in Chile sup-	

N° 17760. États-Unis d'Amérique et France :

Échange de notes constituant un accord relatif aux services de transport aérien à bas tarif. Paris, 10 et 21 février 1978 153

N° 17761. France et Venezuela :

Protocole relatif au régime d'assurances sociales des étudiants vénézuéliens en France (avec annexe). Signé à Paris le 29 septembre 1978 157

N° 17762. Brésil et Nigéria :

Échange de notes constituant un accord relatif à la coopération dans les domaines de la radio et de la télévision. Brasília, 10 janvier 1979 163

N° 17763. Tchécoslovaquie et Cuha :

Accord sur le commerce et la navigation. Signé à La Havane le 5 novembre 1977 169

N° 17764. Organisation des Nations Unies et Cuba :

Mémorandum d'accord en relation avec la tenue de la sixième Conférence des chefs d'État ou de gouvernement des pays non alignés à La Havane (Cuba) du 28 août au 7 septembre 1979. Signé à New York le 18 avril 1979 185

N° 17765. Espagne et Guatemala :

Accord de base relatif à la coopération technique. Signé à Guatemala le 12 septembre 1977 187

N° 17766. Espagne et Pays-Bas :

Accord relatif à la coopération culturelle et scientifique. Signé à Madrid le 27 février 1978 201

N° 17767. Espagne et Mexique :

Accord complémentaire relatif à la coopération en matière d'utilisation de l'énergie nucléaire à des fins pacifiques. Signé à Mexico le 18 novembre 1978 215

N° 17768. Espagne et Pérou :

Accord complémentaire à l'Accord de base relatif à la coopération scientifique et technique, en matière de ressources géologiques et minières (avec annexe). Signé à Lima le 24 novembre 1978 229

N° 17769. Espagne et France :

Protocole relatif à la Commission technique mixte de la Bidassoa. Signé à Paris le 14 décembre 1978 247

N° 17770. Espagne et Chili :

Accord de coopération technique pour la mise en œuvre d'un programme de coopération dans les domaines du travail, de la qualification et de la forma-